
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 111
Vil ministeren give et kvalificeret bud på, hvor stor en andel af faldet i ansøgninger i kvote 
2 i 2022, der med en vis sandsynlighed kan forklares ved det generelt højere optag i 
2020 og 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Robsøe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katrine.Robsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand

1/1

Offentligt
UFU Alm.del - Spørgsmål 111

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2021-22


